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Pan
Mateusz Walasek
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi 

W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego, złożone w dniu 6 marca br. 
w sprawie ławki informuję, że w ramach inwestycji: „Budowa drogi rowerowej 
w al. Sikorskiego", Zarząd Inwestycji Miejskich ustawił ławki z przeznaczeniem dla 
pieszych poruszających się chodnikiem wzdłuż ww. ulicy. Ze względu na przebieg nowej 
drogi dla rowerów, włączenie w ulicę Gontyny, a także peron przystankowy nie ma 
możliwości przestawienia ławki bliżej przystanku. Ponadto ławka, o której pisze 
Pan Radny, to model ławki osiedlowej/parkowej, a na przystankach, zgodnie 
z wytycznymi przyjętymi w mieście, montuje się inny rodzaj ławek, które znacząco 
różnią się wyglądem od ławek osiedlowych. 

W związku z powyższym sugeruję pozostawienie ławki w dotychczasowej 
lokalizacji oraz złożenie odrębnego wniosku do zarządcy drogi, który jest 
odpowiedzialny za wyposażenie i utrzymanie infrastruktury przystankowej (wiaty, 
ławki) o ustawienie na peronie autobusowym ławki przystankowej.
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